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PREGUNTES QUE PRESENTA EL GRUP POLÍTIC COMPROMÍS PER 

NOVELDA AL PLENARI ORDINARI DE SETEMBRE DE 2017 

 

1 Ens pot aclarir, Sr Alcalde si la suspensió del Raïm Festival, que cada any després 

de festes serveix de plataforma a grups musicals locals per a poder mostrar els 

seus treballs, ha sigut pet causes imputables a l'Ajuntament, concretament per la 

falta de finançament municipal com afirmen els organitzadors o simplement per 

problemes d'organització com afirmava públicament el Regidor de Joventut?  No 

li sembla que, en qualsevol cas, l’Ajuntament ha fet poca cosa per a assegurar la 

continuïtat d’este esdeveniment musical que s’havia convertit en un clàssic de les 

nostres festes majors? 

 

2 “Sacaremos las plazas por concurso oposición evitando la discrecionalidad en la 

contratación.” Són paraules seues, Sr. Alcalde, abans que començara la 

legislatura. Sembla que donde dije digo, digo Diego. 

Com s'explica, que estant transferits la pràctica totalitat d'impostos i taxes, vostés 

creen i doten una plaça de tècnic de fiscalitat, tributació i recaptació? Per què 

doten aquesta plaça amb una comissió de serveis i no amb un concurs oposició 

com reclamaven la legislatura passada i proposaven en el seu programa electoral?  

  

3 Seixanta-cinc joves reforçaran la plantilla de treballadors de l'Ajuntament d'Elda, 

igual que altres pobles de la nostra comarca s’han acollit a programes d’ocupació 

juvenil de la Generalitat Valenciana. Aquí a Novelda què ha fet l'equip de govern 

per incentivar l'ocupació dels joves?  Quants joves han aconseguit treball gràcies 

a gestions de l’equip de govern? Tenim entès, a més que la Generalitat avança els 

diners als ajuntaments per a facilitar-los la posada en marxa dels programes 

Avalem, per què el Sr. Sepulcre va negar este fet en l’anterior plenari ordinari? 

 

4 La presència de rates als nostres carrers i cases ha esdevingut en els darrers 

mesos  un problema higienicosanitari denunciat per molts ciutadans i ciutadanes. 

Per què esta proliferació malgrat el servei de desratització que té contractat 

l'Ajuntament? Pensen modificar el contracte -que sembla insuficient- o assegurar-

se del seu compliment amb efectivitat o,  pel contrari, van a mirar cap a un altre 

costat com estan fent amb la majoria de problemes que té el nostre municipi?  

 

5 Alguns grups polítics vam reclamar ja fa mesos un informe sobre la denominació 

d’alguns carrers, per si encara en quedaven alguns que incomplien la Llei de 

Memòria Històrica. Vosté, Sr. Alcalde, es va comprometre en este saló de plens a 

demanar un informe tècnic per a donar compliment a la legislació vigent en este 

aspecte. Què sabem d’aquest informe? 

 

6 L’11 de maig de 2015 el fontaner D. José Soler Martínez fou contractat  per 

l’Ajuntament de Novelda per tal de fer-se càrrec del manteniment i reparació 

d’instal·lacions de reg dels parcs i jardins municipals. En esta legislatura, 

concretament el dia 31 d’octubre de 2016 va ser despatxat del seu treball per 

motius que desconeixem. En la Junta de Govern Local del 4 d’agost de 2017 en 

el primer punt fora de l’ordre del dia, es dóna compte de la decisió de la jutgessa 

que dóna la raó a la demanda interposada per aquest treballador i condemna a 

l’Ajuntament a tornar a admetre’l en la plantilla municipal o a indemnitzar-lo per 
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un total de 2.918,52 euros. Un altre cas d’incompetència en la gestió del personal, 

i ja en van... Vostés han optat per indemnitzar el treballador despatxat. S’ha 

consultat al treballador? Ens pot explicar els motius que justifiquen este 

acomiadament improcedent? Quants extreballadors de l’Ajuntament podrien 

trobar-se en la mateixa situació? 

 

7 Durant el mes de juliol l’equip de govern va passar als grups polítics la proposta 

del Pla de Serveis Municipals de Neteja Viària i Recollida de Residus Sòlids 

Urbans. Valga la pregunta per a fer una protesta formal per la falta de temps que, 

com ve sent habitual per part de l’equip de govern, ens va donar per tal d’estudiar 

detalladament el document. Ha passat un mes i escaig del lliurament de les nostres 

propostes i consideracions i encara no coneixem quines s’han incorporat al Pla de 

Serveis. Compromís els va sol·licitar que es retirés l’aprovació del Pla de Serveis 

de l’ordre del dia de la Junta de Govern, on recordem que no estan presents els 

grups polítics de l’oposició únicament perquè a vosté no li dóna la gana, adoptant 

la mateixa política de falta de participació que tant criticava de l’anterior 

alcaldessa, mentre no hi haguera un nou Pla de Serveis que garantira els drets dels 

treballadors de l’empresa, la no discriminació dels veïns i veïnes de fora del casc 

urbà, la no disminució global de serveis i que no continga ni errades ni trampes 

que puguen anar en contra dels interessos econòmics del nostre Ajuntament. 

Podem conèixer quins canvis, de les aportacions de Compromís o d’altres grups 

polítics s’han incorporat al Pla de Serveis aprovat? Per què s’han descartat la 

resta? 

 

8 En la Junta de Govern del 21 de juliol de 2107 aproven el pagament d’una factura 

de més de 12.000 euros en concepte de “trajes regionales” a una empresa 

d’Alacant. Que a Novelda no hi ha comerços o tallers que es dediquen a este 

menester? Per què no s’ha contractat a Novelda i així, afavorir, el comerç local? 

 

9 L’expedient de contractació del servei de Bar en el Poliesportiu Municipal 

s’aprova en la Junta de Govern del 28 de juliol. Quan va començar a prestar servei 

l’empresa que va guanyar la contractació? 

 

10 En els darrers plenaris estem assistint Sr. Alcalde a un canvi radical en la seua 

forma de donar participació als grups de l’oposició, tant en els torns de rèplica 

com en la poca possibilitat de participar en la presentació d’iniciatives com en la 

repetició cansina de “siguiente pregunta”. Volem aprofitar esta pregunta per a 

refrescar-li un poc la memòria i vore què en deia en el seu programa electoral, en 

el seu compromís amb la ciutadania: En UPyD Novelda no creemos en gobiernos 

municipales que obstaculizan iniciativas, no admiten réplica de ningún grupo de 

la oposición en los Plenos, o contestan las preguntas, una y otra vez, con un 

«siguiente pregunta». Justament és el que està fent ara que és alcalde i té la 

possibilitat de canviar aquelles coses que vosté tant criticava de l’anterior 
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alcaldessa. Per què no posa en pràctica aquest punt del programa electoral que 

nosaltres aplaudim però que vosté no aplica? 

 

11 En el plenari de març ens vam interessar per les formes de col·laboració de 

l’Ajuntament de Novelda amb la Fundació del “Sonido de la Piedra”. Ens va 

contestar entre altres qüestions, que els havien demanat la col·locació d’unes 

baranes en la part alta de l’orgue per tal de poder organitzar visites guiades i que 

es torne a autoritzar el patrocini de tubs de l’orgue per part de particulars. Què 

s’ha avançat en este tema? 

 

12 Ja fa uns mesos, quan ens vam interessar per la falta de visibilitat i perillositat, al 

nostre parer, dels accessos a l’Avinguda del Riu Vinalopó, se’ns va dir que existia 

un informe policial que alertava de la falta de dos passos de vianants amb elevació 

per tal de controlar la velocitat dels vehicles en els carrers Enginyer José Sala i 

Poeta Garcia Lorca. Per què no s’han atés les recomanacions de l’informe i no 

s’han fet estes obres encara? 

 

13 Quines mesures policials han previst per a ordenar l’entrada i eixida de tots els 

centres escolars de Novelda per a este curs 2017/2018? 

 

14 Tots sabem que les festes, les verbenes, els passa carrers o els concerts són espais 

on joves i no tan joves ens divertim i fem festa, però malauradament, també són 

espais on les dones ens enfrontem, encara més si cap, a conductes de violència 

masclista que estan perillosament normalitzades. En les darreres festes de 

Novelda hem trobat en falta, per part de la Regidoria d’Igualtat, una campanya 

per conscienciar sobre una realitat amb la qual s’ha d’acabar urgentment. No 

entenem com no s’ha donat la importància que li correspon a un perill tan 

important com han fet tants i tants pobles, amb campanyes per a aconseguir lliurar 

estos espais de violències masclistes. Però ací no acaba l’assumpte, perquè a més 

de no haver fet absolutament res que tracte este tema, hem hagut de seguir 

aguantant, com en anys anteriors, que en la retreta apareguen “tan panxos” 

missatges que denigren i cossifiquen les dones. Han donat vostés un toc d’atenció 

a la Junta Central per consentir-ho? Si no és així, ho pensen fer? Tenen prevista 

alguna mesura per solucionar-ho? 

 

15 Com bé sabem, l’anterior equip de govern del Partit Popular va tancar l’únic 

Centre de Dia per a Menors públic que teníem en la nostra localitat. En 2015 es 

va aprovar per unanimitat en este plenari una proposta presentada per Compromís 

per a reobrir-lo, però no hem vist avanços significatius i això a pesar de 

l’important increment en les subvencions de la Generalitat Valenciana per a 

polítiques socials. Fa 4 mesos vam aprovar una altra moció també per unanimitat 

per estudiar la creació d’un punt de trobada familiar. Vostés han volgut tancar el 

tema demanant un informe que no aporta cap novetat sobre les competències dels 

ajuntaments. Informe, per cert, sense data. L’informe com és evident no diu en 
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cap moment que l’Ajuntament no puga fer-se càrrec d’eixe servei, com ja sabia el 

grup que va presentar la proposta. Quina és la situació actual d’estos dos serveis: 

Centre de dia per a menors i Punt de trobada familiar? Quines gestions han fet per 

acomplir el manament del plenari, i en concret, quins escrits i amb quina data han 

enviat a Conselleria? 

 

 

 

Novelda, 30 d’agost de 2017 

 

 

El portaveu adjunt del GPM Compromís per Novelda 
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SR. ALCALDE-PRESIDENT DE L’EXCM. AJUNTAMENT DE NOVELDA 


